

## Mr Thomas So

President, The Law Society of Hong Kong

Mr Thomas So was elected President on 7 June 2016. He was Vice-President of the Law Society between May 2013 to June 2016. Prior to that, Mr So has been serving as a Law Society Council member since 2005 and had acted as the Chairman of the Standing Committee on Compliance, Standing Committee on Practitioners Affairs, Greater China Legal Affairs Committee, Law Week Organising Committee and Constitutional Affairs and Human Rights Committee.

Mr So is a partner at Mayer Brown JSM advising on property-related, libel and media related litigation work, as well as cross border litigation and arbitration in the PRC. Mr So is also a solicitor advocate having rights to appear in the higher courts in HK. He obtained his LL.B degree from University of Hull (1985), LL.M degree in International Commercial Law from University of Hong Kong (1993), LL.B degree at China University of Political Science & Law, Beijing (1997), and Doctor of Laws from Tsinghua University, Beijing (2005).

Admitted to practise in Hong Kong (1988), England & Wales (1991) (non-practising), Australia - ACT (1991), Australia - High Court (1991), Singapore (1993) and the People's Republic of China (2009), Mr So is also a China-Appointed Attesting Officer (2003).

## 苏绍聪律师

香港律师会会长



苏绍聪律师于2016年6月7日当选香港律师会会长。于2013年5月至2016年6月期间为香港律师会副会长，并于2014年及2015年连任。此前，自2005年起苏律师出任律师会理事会理事，曾担任不同委员会的主席，包括审查及纪律常务委员会、执业者事务常务委员会、大中华法律事务委员会、法律周筹委会及宪法及人权事务委员会。

苏律师现为孖士打律师行合伙人，主理有关商业及与物业、诽谤和媒体相关的诉讼工作、内地的诉讼、两地跨境诉讼仲裁等。他亦是香港讼辩律师，拥有高等法院出庭发言权。苏律师拥有赫尔大学法律学士(1985)、香港大学国际商法硕士(1993)、北京中国政法大学法律学士(1997)及清华大学法学博士(2005)学位。

苏律师获准在香港(1988)、英格兰韦尔斯(1991)、澳洲 - ACT(1991)、澳洲高等法院(1991)、新加坡(1993)及中国内地(2009)执业，亦是中国委托公证人(2003)。